
Zápis ze schůze školské rady  3.4.2018 

 

Přítomni:  viz.prezenční listina  

 

Omluveni:  p.Matějíčková Petra   

 

Program: 

1. Přivítání 

2. Zápis do prvních tříd 9. a 10. 4. 2018 – počet nahlášených prvňáčků převyšuje kapacitu školy. 

Zřizovatel školy zajistí probrané možnosti navýšení kapacity školy od září 2018.  Plánují se 

otevřít dvě  nové třídy. 

              V lednu byla zveřejněna kritéria pro přijetí žáka do 1.třídy na stránkách školy. Hlavní kritérium     

              je spádovost žáka. Přihlašování k zápisu probíhá elektronicky. 

 

3.           Kapacita školy - v září 2017 byla podána žádost o navýšení kapacity školy o 60 žáků. Prozatím  

              pozastaveno do 31. 7. 2018. Nyní je kapacita školy 150 žáků. Je vypracován projekt na   

              rozšíření školy o další kmenové učebny. 

 

4.           Kapacita jídelny – na jídelnu a venkovní učebnu je vypracovaný projekt. V současnosti je zde  

130 strávníků. Kapacita je pro 150 strávníků. Proběhla diskuze o možnostech stravování žáků 

a kapacitě školky pro přípravu jídel. 

 

5.          Sportovní hala – slavnostní otevření 9. 9. 2018. Využití haly se plánuje od 8 do 22 hodin   

              včetně víkendů. Ředitel školy předložil informace ke sportovní hale ve správě školy. 

 

6.          Z rozhodnutí ředitele školy bude 30. 4. 2018 a 7. 5. 2018 uděleno ředitelské volno. 

 

7.          Další termín schůzky školské rady je předběžně plánován v týdnu 11. – 15. 6. 2018.                 

 

 

 

 

Zapsala:   Kachlířová Martina 

 

 

 

 

 

 



 

 


